
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen 15.12.2023. godine na sjednici Općinskog vijeća Općine Breznica koja je 
održana u prostorijama Općine Breznica. 
 Sjednica je sazvana putem elektroničke pošte Pozivom KLASA: 024-01/23-01/05, 
URBROJ: 2186-23-01-23-1 od 07.12.2023. godine. 
 
 Sjednici su nazočni: 

1. Tomislav Ledinski, predsjednik Općinskog vijeća, 
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik, 
3. Nikola Podoljnjak, potpredsjednik, 
4. Ivana Lendl Trglačnik, 
5. Jadranka Bahlen, 
6. Nikolina Fišter, 
7. Stjepan Brglez. 

 
Sjednici nisu nazočni vijećnici Mario Marenčić i Petar Andrašek, koji su opravdali svoj 

izostanak. 
 Ostali nazočni: 

1. Stjepan Krobot, načelnik Općine Breznica, 
2. Stjepan Šafran, pročelnik i voditelj zapisnika. 

 
 Sjednica se tonski snima putem snimača (aparat AVerMedia ExtremeCap 910), o čemu 

su vijećnici upoznati. 
Predsjednik Tomislav Ledinski otvara sjednicu u 18:00 sati i pozdravlja sve prisutne. 

Predsjednik konstatira da postoji kvorum za donošenje odluka i potvrđuje da su svi vijećnici 
primili materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte. 

Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Općinskog vijeća održane 
24.11.2023. godine. 

Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 
 
 Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Ledinski predlaže slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Izmjene i dopune Proračuna Općine Breznica za 2023. godinu, 
2. Proračun Općine Breznica za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, 
3. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu, 
4. Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, naplate 

i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 2024. godine, 
5. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 

2023. godinu, 
6. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 

2023. godinu, 
7. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica 

za 2023. godinu, 
8. Program održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu, 
9. Program građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu, 
10. Program javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu, 
11. Odluka o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju, 
12. Odluka o zamjeni nekretnina, 
13. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 



 
Toč. 1) 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Breznica za 2023. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Breznica za 2023. godinu. Uz prijedlog 
Izmjena i dopuna na 2. razini koji se objavljuje po donošenju, vijećnici su u materijalima za 
sjednicu primili i detaljnije razrađeni prijedlog na 4. razini, kao i obrazloženje Izmjena i dopuna 
Proračuna. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Breznica za 2023. 
godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Proračuna Općine Breznica za 2023. godinu su 
prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Proračun Općine Breznica za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu 

 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže prijedlog Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu. Prijedlog Proračuna bio je i na javnom savjetovanju koje je završilo 13. prosinca, a za 
vrijeme kojega nisu zaprimljene primjedbe ili prijedlozi. Najveći rashodi u 2024. godini i 
projekciji za 2025. godinu odnose se na planirani novi vrtić u Breznici.  
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu i projekcije za 
2025. i 2026. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Proračun Općine Breznica za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. 
godinu su prihvaćeni jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu 
  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se radi o Odluci koja se donosi svake godine zajedno s Proračunom. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2024. 
godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Breznica za 2024. godinu je 
prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 4) 
Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, evidentiranja, nadzora, 

naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 2024. godine 
 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se radi o Odluci koja se donosi svake godine, a odnosi se na naplatu poreza na 
potrošnju i poreza na kuće za odmor. 



 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, 
evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica tokom 
2024. godine na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o povjeravanju ili prijenosu poslova utvrđivanja, 
evidentiranja, nadzora, naplate i ovrhe radi naplate općinskih poreza Općine Breznica 
tokom 2024. godine je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 5) 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 
u Općini Breznica za 2023. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se prijedlogom Izmjena i dopuna Program usklađuje s rebalansom Proračuna. 
Ukratko navodi što se nalazi u prijedlogu Izmjena Programa – redovno održavanje cesta, 
izvanredno održavanje cesta zbog poplava, održavanje zelenih površina, održavanje javne 
rasvjete i održavanje groblja – te koji su izvori sredstava za Program. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 
infrastrukture u Općini Breznica za 2023. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 
Općini Breznica za 2023. godinu su prihvaćene jednoglasno. 

 
Toč. 6) 

Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 
u Općini Breznica za 2023. godinu 

 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se prijedlogom izmjena Program usklađuje s rebalansom Proračuna. Pročelnik 
nabraja provedene projekte i izvore financiranja za njih: nerazvrstane ceste NC Drašković – 
Črni Jarek (radovi na kojoj se provode sada, a za koje je osigurano sufinanciranje od 
Varaždinske županije u iznosu od 18.000,00 €) i NC Foti – Žeželj (sufinancirano od strane 
Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU u iznosu od 30.000,00 €) te zadnja faza 
projekta modernizacije javne rasvjete (financirano od Ministarstva prostornoga uređenja, 
graditeljstva i državne imovine u iznosu od 17.800 €). 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Potpredsjednik Nikola 
Podoljnjak postavlja pitanje o statusu projekata rekonstrukcije nerazvrstanih cesta NC Jarek – 
Štefci i NC Breznica – Šargači. Pročelnik odgovara da ti projekti nisu bili ostvareni u ovoj 
godini, ali da su prvi u Programu za građenje komunalne infrastrukture za iduću godinu. 
 Nema drugih pitanja ili primjedbi, pa Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna 
Programa građenje komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2023. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u 
Općini Breznica za 2023. godinu su prihvaćene jednoglasno. 

 
 
 
 
 
 



Toč. 7) 
Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima 

Općine Breznica za 2023. godinu 
 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da se također radi o Izmjenama Programa koji je donesen za ovu godinu i ukratko 
navodi koja područja obuhvaća Program. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u društvenim 
djelatnostima Općine Breznica za 2023. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim 
djelatnostima Općine Breznica za 2023. godinu su prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 8) 
Program održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže da je prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
usklađen s ranije donesenim Proračunom, a obuhvaća održavanje nerazvrstanih cesta, zelenih 
površina, javne rasvjete i groblja. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini 
Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program održavanja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 
2024. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 9) 
Program građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 2024. godinu 

  
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže pojedine projekte u prijedlogu Programa. Projekt izgradnje biciklističko-pješačkih 
staza financirati će se iz fondova EU u iznosu od 100.000 €. Projekt uređenja igrališta u Breznici 
će se također sufinancirati iz fondova EU u iznosu od 32.000,00 €, a već je potpisan i Ugovor 
za radove. Projekt modernizacije NC Podvorec – Sveti Duh – Mirkovec je u planu za prijavu 
na Javni poziv za financiranje iz fondova EU, a koji bi trebalo raspisati Ministarstvo 
poljoprivrede krajem ove ili početkom 2024. godine. Planira se 100% financiranje ove ceste iz 
fondova EU, a ako se ne uspije osigurati financiranje, projekt se neće provoditi. Rekonstrukcija 
nerazvrstanih cesta NC Breznica – Šargači i NC Jarek – Štefci planira se uz sufinanciranje od 
strane Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova, odnosno Ministarstva prostornoga 
uređenja, graditeljstva i državne imovine. U Programu je planirana i daljnja modernizacija javne 
rasvjete ako bude potrebe za time, te rekonstrukcija krovišta mrtvačnice u Bisagu, a koja je 
prijavljena za sufinanciranje iz EU fondova kroz natječaj LAG-a Prizag. Napominje da se u 
ovom Programu ne nalazi novi vrtić, već samo komunalna infrastruktura. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini 
Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program građenja komunalne infrastrukture u Općini Breznica za 
2024. godinu je prihvaćen jednoglasno. 



 
 

Toč. 10) 
Program javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica za 2024. godinu 

 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže se također radi o prijedlogu Programa koji je u skladu s već donesenim Proračunom 
Općine. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 
Breznica za 2024. godinu na glasanje. 
 
 Zaključak: Program javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Breznica 
za 2024. godinu je prihvaćen jednoglasno. 
 

Toč. 11) 
Odluka o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 

 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik 
obrazlaže sa je Općina u postupku izrade Akcijskog plana energetski i klimatski održivog 
razvitka (SECAP), za koji su i osigurana sredstva Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost. Akcijski plan je trenutno na javnom savjetovanju, ali uvjet za dobivanje sredstva 
od Fonda je i pristupanje Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju. Ovom Odlukom 
načelnik se ovlašćuje za potpisivanje tog sporazuma. Akcijski plan je potrebno donijeti da bi se 
Općina mogla javljati sa svojim projektima na druge javne pozive u budućnosti. Načelnik 
dodaje da bi bez tog dokumenta mogli biti ograničeni pri prijavama drugih projekata, osobito 
za projekte iz područja zaštite okoliša. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i 
energiju na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o pristupanju Sporazumu gradonačelnika za klimu i energiju 
je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 12) 
Odluka o zamjeni nekretnina 

 
 Predsjednik poziva pročelnika da obrazloži ovu točku dnevnog reda. Pročelnik podsjeća 
Vijeće da je na prošloj sjednici donesena Odluka o ukidanju statusa javnog dobra za predmetnu 
česticu kojom je u prošlosti prolazila nerazvrstana cesta u Jalesu Brezničkom. Ovom Odlukom 
ta bi se čestica dala kao zamjena ili kompenzacija vlasniku zemljišta kojemu je znatna površina 
oduzeta prilikom upisa te ceste na Općinu Breznica. Čestica koja se daje u zamjenu je manja 
od oduzete površine. Načelnik pojašnjava da je do oduzimanja zemljišta došlo prilikom 
ucrtavanja stvarne trase puta koja se jako razlikovala od stanja u katastru. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi od 
strane vijećnika. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina na glasanje. 
 
 Zaključak: Odluka o zamjeni nekretnina je prihvaćena jednoglasno. 
 
 
 



Toč. 13) 
Ostala pitanja i prijedlozi 

 
 Načelnik obavještava Vijeće da je je završna večera dogovorena za 27. prosinca u 19:00 
sati u objektu Francina 2 i moli vijećnike da se izjasne da li će doći na večeru ili ne. Ove godine 
troškove zajedničke večere pokriva Općina Breznički Hum. Troje vijećnika se ispričavaju jer 
neće biti u mogućnosti doći na večeru. 
 Potpredsjednik Ivan Andrašek postavlja pitanje u vezi planiranih biciklističko – 
pješačkih staza. Zanima ga da li će projektiranje staza na županijskim cestama provoditi ŽUC, 
budući da su u financijskom planu ŽUC-a predviđena i znatna sredstva za digitalnu i zelenu 
tranziciju. Načelnik odgovara negativno, sredstva koja je Općina već osigurala namijenjena su 
za i za projektiranje staza uz državnu, županijske i lokalne ceste. Projektiranje će se provoditi 
po fazama, a fokus će prvo biti na projektiranju nogostupa, odnosno biciklističko – pješačke 
staze uz državnu cestu. Načelnik izražava sumnju da bi se od ŽUC-a mogla dobiti sredstva za 
ovaj projekt. 
 Vijećnik Stjepan Brglez postavlja pitanje o tijeku radova na nogostupu uz državnu cestu 
u Breznici. Načelnik pojašnjava da su radovi trebali biti dovršeni ove godine, ali je izvođač opet 
povučen s gradilišta. Po dogovoru nogostup bi trebao biti izgrađen od farme M. Šargača do 
Brezničkog Huma. Stjepan Brglez, načelnik i pročelnik komentiraju radove na nogostupu. 
 Potpredsjednik Ivan Andrašek podsjeća da je na prošloj sjednici vijećnica Jadranka 
Bahlen izvijestila Vijeće o dogovoru sa ŽUC-om u vezi radova na lokalnoj cesti kroz Jales 
Breznički za Bedenicu. Ivan Andrašek moli vijećnicu Bahlen da se ta cesta uvrsti i u plan 
izvanrednog održavanja koji ŽUC obično donosi u travnju ili svibnju. Jadranka Bahlen 
potvrđuje da je g. Osonjački obećao da će se cesta urediti sljedeće godine. U raspravi na ovu 
temu sudjeluju Jadranka Bahlen, Ivan Andrašek i pročelnik.  
 
  
 Dovršeno u 20,00 sati. 
 
 
KLASA: 024-01/23-01/05 
URBROJ: 2186-23-01-23-2 
U Bisagu, 15.12.2023. 
 
 
 Voditelj zapisnika     Predsjednik Općinskog vijeća 
     Stjepan Šafran             Tomislav Ledinski 


